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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  14/8-2023 

Tid  Kl. 19.00-21.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen    X 

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Louise Majgaard Baarup   - 

Rasmus Hjorth   - 

Line Lykkehøj Lommer   - 

  

 

1. Siden sidst i udvalgs- og projektarbejdet 

- Jacob: Der er forhandlet kontrakter på plads med Rasmus Hjorth og Louise Majgaard, hvis 

kontrakter udløber til september. De er fra den 1. september begge ansat på 30 timer og er ansat 

som henholdsvis senior, talent og elitekoordinator og som eventkoordinator i eventafdelingen.   

- Sabrina: der er nogle sociale arrangementer på vej med blandt andet en sommerfest og en 

julefrokost.   

- Niels: Der er bestilt drikkedunke og poser til nye medlemmer, som skal være en del af en 

startpakke. Der mangler at blive printet blanketter til velkomstposerne.  

- Emil: Der er slået ny rekord for tilmeldingsantallet til DHL, hvor antallet nu har rundet 18.100.   

- Karsten: Der er nu optaget 13 i elitekonceptet, og deres elitebudget passer meget godt med det 

beløb, der er budgetteret med.  
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2. Status Økonomi/Budget + Bilagshåndtering - mulige apps? 

- Lige nu er der et millionunderskud, men der er forhåbentlig et godt overskud på vej fra DHL-

stafetten.  

- Der er brugt mange penge på arrangementer på stadion ift. indtægter herfra. Dette vil bestyrelsen 

gerne have noget mere fokus på ved kommende arrangementer.  

- Det er en god idé med en form digital løsning for indlevering af bilag til refusion. Karsten vil dog 

helst, at der fokuseres på uddelegering af budgetlæggelse og regnskabsføring til ansatte i klubben 

som det første skridt. Dette vil aflaste Karsten i størst omfang.  

 

3. Budgetter til ungdoms- og seniorafdelingen  

- Bestyrelsen vil gerne have givet hver koordinator i klubben en sum penge, som de selv kan 

administrere. Derved kan Karsten får reduceret sin arbejdsbyrde ift. dette, og de ansatte kan få en 

bedre fornemmelse af den økonomiske del af arrangementet.  

 

4. DM inde værter, møde med forbundet 

- Egentlig havde vi sagt ja-tak til at afholde DM-inde. Lars Lindstrøm er dog ikke længere direktør. Da 

aftalen indtil videre var bygget op om direktøren, afventer OA den videre proces fra DAF.  

 

5. Planlægning af klubudviklingsseminar  

- Emil foreslår, at vi bruger noget tid på at snakke om de overordnede linjer. Det kunne være over en 

aften i Midskov-hytten. Det kunne også være sammen med trænere og andre i klubben eller blot 

bestyrelsen.  

- Det er planen, at bestyrelsesmødet den 19. september bruges som en fordiskussion til dette 

seminar.   

 

6. Evt.  

- Der har været afholdt et informationsmøde omkring DAF-direktørens fratrædelse/afskedigelse, 

hvor Emil og Jacob deltog. Informationerne fra dette blev givet videre til øvrige 

bestyrelsesmedlemmer.  

 

 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tidspunkt Type Sted 

19/9-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus 

12/10-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus 

14/11-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus 

12/12-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus 

16/1-24 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus 

5/2-24 Kl. 20 Formøde MS Teams  

5/2 Kl. 18.30 Generalforsamling OGF’s klubhus 

 

 

 

 


